
Title (en)
Method of winding, and machine for winding and for connecting the terminals for carrying out said method.

Title (de)
Wicklungsverfahren und Wicklungsvorrichtung mit Befestigung an den Drahtenden zur Durchführung dieses Verfahrens.

Title (fr)
Procédé de bobinage et machine de bobinage et de fixation des extrémités d'un fil pour la mise en oeuvre dudit procédé.

Publication
EP 0264578 A1 19880427 (FR)

Application
EP 87112292 A 19870825

Priority
CH 376286 A 19860919

Abstract (en)
One or more winding spindles (32) of the ''flyer'' type are mounted on a base (1) so that they can be moved in three orthogonal directions (X, Y, Z)
relative to this base (1) and so as to be able to be rotated relative to this base (1). A series of coils are moved linearly step by step opposite these
spindles (32). <IMAGE>

Abstract (fr)
On monte un ou plusieurs mandrins de bobinage (32) du type "flyer" sur un bâti (1) de manière à être déplaçable suivant trois directions
orthogonales (X, Y, Z) par rapport à ce bâti (1) ainsi qu'à pouvoir être entraîné en rotation par rapport à ce bâti (1). On déplace linéairement pas à
pas une série de bobines en regard de ces mandrins (32).
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